
OBISKALI SMO KS KOLEZIJO

Več želja kot denarja
Sredstev za financiranje krajevnih

skupnosti je vse manj, zato veliko načr-
tov krajevnih skupnosti ostaja le pobož-
na želja, ki bo morala počakati na boljše
čase. V KS Kolezija v novem sistemu
financiranja sploh korak nazaj, saj jim,
kot pravijo, to ne omogoča, da bi lahko
začeli s kakim delom. Po besedah tajnika
krajevne skupnosti Francija Sojerja, KS
dobiva le kakih 45 odstotkov dotacij, ki ji
pripadajo, zato morajo s tem denarjem
razpolagati kar se da racionalno. Stroške
so skrčili na tninimum, pod to eksistenč-
no mejo pa ne morejo iti.

Makadam sredi mesta
Anahronizem v KS Kolezija se kaže

zlasti v cestah. Mencingerjeva nlica, ki si
jo Kolezija deli s KS Malči Belič, je še
vedno makadamska, in prav malo kaže,
da bi se je kdo usmilil. Kot nam je dejal
Franci Sojer, gre za magistralno cesto,
zato bi se morala občina zavzeti za njeno
sanacijo.

»V poletnih mesecih je življenje ob tej
cesti neznosno. Vsak avto, ki vozi po njej
40 kilometrov na uro, dviga oblake pra-
hu, ki ga morajo požirati stanovalci. Da
je stanje še bolj žalostno, od lanske vojne
ne dobivamo več lužine, s katero bi poli-
vali cesto, zato se ta še naprej praši.
Cesta je bila že večkrat v planu za obno-
vo, a je vsakič izpadla, češ da bi bila
predraga. Projekt za njeno obnovo pa je
narejen.«

Del Mencingerjeve (od križišča s Ko-
pališko do križišča z Zbašnikovo) pa je
vendarle urejen. Odsek so asfaltirali te-
daj, ko so polagali asfalt tudi na drugih
cestah, največ zaslug za to pa ima, kot
pravi tajnik KS Kolezija, Inštitut za me-
talne konstrukcije, ki je finančno izdatno
podprl obnovo tega odseka.

V KS Kolezija bi radi, da bi Mencin-

gerjevo sanirali vsaj po etapah, če je že ni
mogoče v celoti. Mnogi vozniki uporab-
ljajo to cesto kot nekakšno izogibalnico,
da se izognejo močno prometni Gerbi-
čevi.

Še iz prejšnjega plana je krajevni skup-
nosti Kolezija ostala nerealizirana sana-
cija Filipičeve ulice, ki pa ne bi smela biti
poseben problem, če bi financiranje po-
tekalo še po starem (s soudeležbo kraja-
nov). Treba bo urediti tudi slepo Pasar-
sko ulico (zanjo so že dobili ponudbo od
podjetja KPL, vendar pa bo potrebna
tudi pomoč občine), Študentska pa naj bi
bila čisto nova ulica. Cestna trasa tu de-
jansko že obstaja, potrebno je izdelati še
projekte. Dijaškemu domu bi ta (Štu-
dentska) cesta še kako prav prišla kot
servisni dostop, hkrati pa bi dobro pove-
zovala tudi Gerbičevo in Cesto v Mestni
log.

Vse več povpraševanja po plinu
Kot nam je povedal Franci Sojer, se

KS Kolezija razen cest, ta čas intenzivno
ukvarja tudi s širitvijo kabelsko razvod-
nega TV sistema in plinifikacijo. Novi
kabelski sistem naj bi omogočal sprejem
poleg zdajšnjih, še 17 satelitskih progra-
mov, predvidoma pa naj bi ga dokončali
do prihodnjih poletnih počitnic.

Pri plinifikaciji gospodinjstev je KS
manj srečne roke. Ljubljanska Plinarna
je namreč v škripcih z denarjem.

»Vsi že imajo plin, samo mi ne. Smo
nekakšen otok sredi plinificiranih urba-
nih sredin. Prizadevamo si, da bi že v le-
tošnjem letu začeli z napeljavo tam, kjer
je možno (in kjer je bilo dogovorjeno).
Zasebne hiše se zelo zanimajo za plin, pa
tudi ljudje v blokih bi ga radi imeli. Če že
ne bo moč letos, bi radi prišli vsaj v plan
za plinifikacijo za prihodnje leto,« je de-
jal Franci Sojer.

B. V.


